
 

 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE OV ČBF-OSČ 

Schůze OV ČBF-OSČ se uskutečnila v pondělí 19. 2. 2024 od 1600 v Ústí nad Labem, SPORTCENTRUM 
SLUNETA 

Přítomni: J. Důra, J. Pastyřík, Z. Strolený, R. Šikner 
Hosté: J. Šedivý – předseda STK ČBF-OSČ 
Omluven: P. Drobný 

1. Předseda přivítal přítomné. 

2. Činnost OV: 

2.1. Setkání oblastí s ČBF v Praze v prosinci 2023. Další elektronická schůzka v lednu 2024. Z těchto 
schůzek informace:  

2.1.1. Došlo k prodloužení smluv regionálních trenérů do 30.6.2024. Předpokladem je, že 
v rámci příspěvku na podporu činnosti by trenéři mohli pokračovat podle potřeb oblastí. 

2.1.2. Dále na schůzce informace ohledně jednotných webů. Otázka je zejména ohledně financí 
a potřeb jednotlivých oblastí.  

2.1.3. Členské příspěvky – čeká se na podmínky NSA, měly by být schvalovány na VH ČBF. 
Předpoklad je vybírat příspěvky do 1.3. daného roku. Zároveň by mělo dojít k úpravám a 
novým specifikacím jednotlivých kategorií pro příspěvky. 

2.1.4. Velká VH ČBF bude 29. 4. 2024 od 1300.  

2.1.5. Vyplácení rozhodčích bezhotovostně bude možná NSA vyžadovat. Probíhá diskuze 
ohledně způsobu vyúčtování a možností vůči klubům. 

2.1.6. Změny STM v naší oblasti v chlapecké složce, dívčí zůstává stejná. 

2.2. V lednu proběhlo vyúčtování dotací LOH a NSA. S hospodářkami ČBF domluveno, že příští rok 
budou dané jasné instrukce ohledně vyúčtování, protože letos se vyúčtování několikrát 
upravovalo. 

2.3. Nutné zažádat o dotaci Ústecký kraj na olympiádu mládeže na pokrytí nákladů na kempy. 

3. STK: 

3.1. Připravit návrh termínu VH ČBF-OSČ. Budou připraveny poháry pro vítěze. 

4. Rozhodčí: 

4.1. O víkendu 3. - 4. února 2024 proběhlo v Děčíně školení nových rozhodčích 3. třídy. 
Absolvovalo ho nakonec 14 zájemců. Velké poděkování BK Děčín za prostory a organizaci. 

4.2. OV schválil převod příspěvku VV ČABR-seČ za školení 13 000 Kč. 

4.3. Daří se obsazovat téměř všechna utkání, které naše oblast řídí. Funguje delegační tabulka, 
rozhodčí se dopisují a komunikují s delegačním pracovníkem. 

Schůze ukončena v 1830. 

Příští schůze předběžně po VH ČBF. 

Zapsal:   Roman Šikner – člen OV ČBF-OSČ 

Schválil:  Jakub Důra – předseda OV ČBF-OSČ 


